
Böröndy Tamás, a ta-
polcai Tourinform iroda 
vezetője a rendőrséggel 
közös sajtótájékoztatón 
elmondta, az előző évek-
hez hasonlóan az idei 
nyáron is helyi �atalok 
segítik a városba érkező 
turisták eligazodását a 
Tavasbarlang környékén. 
Ugyanakkor az iroda és a 
rendőrség együttműkö-
désének eredményeként, 
diákjárőrök és széchenyis 
rendészeti tanulók is segí-
tik majd a rendőrök bűn-
megelőzési munkáját.

– Immár harmadik éve, 
hogy a Tapolcai Rendőr-
kapitányság dolgozói meg-
tisztelnek bennünket jelen-

létükkel, segítik munkánkat 
– mondta Böröndy Tamás. 
Hozzátette, egyre élénkebb 
az érdeklődés a város iránt, 
a turisztikai előrejelzések 
szerint, az idei nyár a ta-
valyinál is erősebb lehet 
ilyen szempontból. Sokan 
érkeznek külföldről is, ezt 
már júniusban érzékelte 
az iroda. A Tourinform az 
ország 11 turisztikai terüle-
téről biztosít kiadványokat, 
információkat az érdeklő-
dőknek, így a helyi, utazni 
vágyó lakosoknak is érde-
mes betérniük hozzájuk. 
Tavaly több alkalommal 
segítették elveszett iratok, 
telefon megkerülését is. 
Molnár András rendőr őr-
nagy a Tapolcai Rendőrka-

pitányság nevében köszön-
te meg a lehetőséget, hogy 
a Tourinform iroda bázisul 
szolgálhat egy bűnmegelő-
zési minicentrumnak július 
elsejétől augusztus husza-
dikáig. – Arra összponto-
sítunk, hogy az idelátoga-
tók megfelelő információt 
kapjanak esetlegesen fel-
merült jogi problémáikkal 
kapcsolatban, illetve adott 
esetben segítséget is tud-
junk nyújtani. Bővült a pa-
lettánk, már a két diákjárőr, 
diáktolmács kollégánkon 
kívül, az iskolaőrség két 
tagja nyári munka kereté-
ben ugyancsak a területen 
lesz a bűnmegelőzés érde-
kében. A helyi Széchenyi 
István Baptista Techni-

kum, Szakképző Iskola és 
Gimnázium technikumot 
végző rendészeti tanulói 
ugyancsak nyári gyakor-
laton vannak velünk, így a 
város biztonságát nagyobb 
lefedettséggel tudjuk sza-
vatolni – hangsúlyozta a 
rendőrtiszt. /tl/

 Online újságunk: www.tapolcaimedia.hu
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Szerencse
Leszakadt az egyik 
Y-épület erkélykorlátja. 
A szerencsétlenségek-
ben azonban érdemes 
meglátni a szerencsét 
is. Az első és legfonto-
sabb, hogy nem sérült 
meg senki, legfeljebb az 
anyagi kár jelentős. A 
második, hogy végre fó-
kuszba kerülhet az Y-ok 
régóta közbeszéd tárgyát 
képező szerkezeti álla-
pota és egyre sürgetőbb 
felújítása. Én már 10-15 
éve hallom, hogy ezek az 
épületek, de legalábbis 
közülük azok, amelyek 
építését a 70-es évek ele-
jén kezdte meg az a Zala 
Megyei Állami Építőipa-
ri Vállalat, mára komoly 
felújításra szorulnak. 
Nem vagyok építész, 
nem vagyok tudora a fél 
évszázados vasbetonház-
tömbök speciális prob-
lematikájának, de hogy 
ez az erkélyomlás egy 
komoly intő jel, abban 
nincsenek kétségeim. 
Abban is szinte biztos 
vagyok, hogy akármi is 
a hosszútávon megnyug-
tató megoldás, az akár 
milliárdos nagyságren-
dű beavatkozást is igé-
nyelhet. Ez állami, banki 
vagy egyéb jelentős külső 
segítség nélkül biztosan 
nem megoldható a lakás-
tulajdonosok számára. A 
leckét most alaposan fel-
adta a „szigorú valóság 
nevű tanár úr”, aki arra is 
tanít, hogy vigyázz, mert 
legközelebb lehet, hogy 
nem jár szerencse a sze-
rencsétlenséghez.
                 /Töreky László/

JEGYZET

Ünnepélyesen átadták a Wass Albert Könyvtár és Múzeum új, közel 60 négyzetméteres múzeumi részlegét jú-
nius 28-án. A tóparti épület padlásterében kialakított és berendezett “Tapolca Géniuszai” címet viselő kiállítás 
azoknak a valamikori tapolcaiaknak állít emléket, akiknek élete és munkássága példaképül állítható a ma embe-
re, illetve a jövő generációk elé. A vitrinekbe foglalt múzeumi anyag összeállítása Kertész Károly Tapolcai Élet-
rajzi Lexikon – című munkájára és a múzeum tárgyi gyűjteményére alapozva történt az elmúlt hónapokban... 
Folytatás Állandó kiállítás nyílt a városi múzeum padlásterében címmel a 4. oldalon                                               Fotó: tl

Hetvenöt tapolcai példakép 

“Bűnmegelőzési minicentrum” nyílt

Jobbról Molnár András és Böröndy Tamás         Fotó: tl
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Június 28-án tartotta meg 
a választások utáni első 
nyilvános ülését Tapolca 
Város Önkormányzata a 
Tamási Áron Művelődési 
Központ második emeleti 
tanácstermében. Összesen 
tíz napirendben döntött a 
még a régi felállásban mű-
ködő testület.

Elfogadták a város önkor-
mányzati tűzoltósága 2023-
as szakmai beszámolóját és 
a 2024-es évre vonatkozó 
terveit. Az előterjesztésben 
többek között az is szerepelt, 
hogy Tapolcán és a környék 
10 településén összesen 198 
esetben kellett kivonulniuk 
a helyi tűzoltóknak a tavalyi 
évben, 114 volt a műszaki 
mentések száma, illetve 42 
tűzoltás és ugyanannyi téves 
riasztás történt. A műszaki 
mentések túlnyomó több-
sége a szélsőséges időjárási 
viszonyokból adódó kárfel-
számolási és kárenyhítési 
munkálatok voltak. 2024-
ben a napi feladatok mellett, 
nagy hangsúlyt szeretnének 
fektetni a laktanya belső ré-
szeinek felújítására, elavult 
bútorzatának cseréjére, de a 
főállású állomány növelését 
is tervezik, csoportonként 
négy főre bővítve azt – de-
rült ki egyebek mellett a do-
kumentumból.
A polgármester és alpolgár-
mesterek fontosabb tárgya-
lásai napirendi pont alatt ér-
deklődött dr. Décsey Sándor 
képviselő a 77-es út és a déli 
laktanya találkozásánál ter-
vezett karos sorompó ügyé-
ben folytatott polgármesteri 
tárgyalásokról. Dobó Zoltán 
válaszában elmondta, a so-
rompó létesítésének legfőbb 
akadálya a fénysorompó és 
a műút közötti, a közleke-
dési hatóság előírásainak 
nem megfelelő távolság. 
Emiatt a jövőben csak 12 
méternél rövidebb jármű-
vek mehetnek át a síneken, 
erről kellett informálni a 
laktanyában ingatlannal 
rendelkezőket. Elhangzott, 
a város keresi a  lehetőséget 
arra, hogy egy másik bejárat 
létesítésével megoldást ta-
láljon a váratlanul felmerült 
problémára.
A testület egyhangúlag, 
igennel támogatta, hogy 
Tapolca Város Önkormány-
zata Képviselő-testülete a 
Közbiztonsági Alap terhére 
beszerezzen egy testkame-
ra szettet, továbbá 4 darab 
tra�boxban elhelyezhe-
tő sebességmérő replikát. 
Az említett eszközöket a 

beszerzést követően a ta-
polcai rendőrkapitányság 
térítésmentesen megkapja 
– derült ki az előterjesztés-
ből. Tölgyes Zsolt képviselő, 
közbiztonsági tanácsnok a 
napirendi ponthoz szólva 
elmondta, hogy a telepített 
tra�boxok egyre nagyobb 
száma indokolja az igazitól 
látványra nehezen megkü-
lönböztethető ál sebesség-
mérők alkalmazását. A kép 
és hangfelvételt is készítő, 
vízálló, ütésálló és azonna-
li jeltovábbításra is képes 
testkamera a bizonyítási 
eljárások során segítheti a 
jövőben a helyi rendőrség 
munkáját.
Korábban a bizottságok már 
megvizsgálták és elfogadás-
ra javasolták, a képviselő-
testület pedig nyolc hatá-
rozati javaslat formájában 
egyhangúlag elfogadta a 
100 %-ban önkormányzati 
tulajdonban álló Biofuna 
K�., Tapolca K�., Tapolcai 
Városgazdálkodási K�., Ta-
polcai Városfejlesztési K�., 
a Cselle-Ház K�., a Tapolcai 
Diák- és Közétkeztető K�., 
és a Tapolcai Média K�. 
2023. évi gazdálkodásáról, 
valamint a 2024. évi aktu-
alizált üzleti tervéről szóló 
beszámolókat.
Tapolca város településren-
dezési eszközeinek részleges 
módosítása – 77. sz. főút 
11,5 tonnás burkolaterősí-
tése, párhuzamos kerékpár-
út fejlesztéssel kapcsolatos 
partnerségi egyeztetés lezá-
rása- című napirendi pontot 
is támogatták a képviselők. 
Az említett burkolaterősí-
tés, kerékpárút fejlesztés és 
hibajavítás egy nemzetgaz-
dasági szempontból kiemelt 
jelentőségű beruházás, ezért 
a településrendezési eszkö-
zök módosítása egyszerű-
sített eljárás keretében folyt 
az elmúlt időszakban. A vé-
leményezési, illetve partner 
egyeztetési szakasz nemré-
gen lezárult, ezért a testület 
felkérte a polgármestert a 
záró szakasz kezdeménye-
zésére és lebonyolítására 
azzal, hogy az egyeztetési 
tervdokumentációt, kiegé-
szítve az elfogadásra java-
solt partner észrevétellel 
együtt, záró szakmai véle-
ményezésre az állami főépí-
tésznek küldje meg.
Teljes egyetértésben jóvá-
hagyta a testület a Wass 
Albert Könyvtár és Múze-
um keretei között működő 
tapolcai városi múzeum 
küldetésnyilatkozatát és 
stratégiai tervét a 2024-

2029-es időszakra, illetve az 
intézmény működési enge-
délyének módosítását is. Az 
utóbbihoz dr. Décsey Sán-
dor, mint az intézmény igaz-
gatója fűzött magyarázatot. 
Elmondta, a működési en-
gedély változtatására azért 
van szükség, mert a múze-
um szeretné, ha a régészet 
egy újra működő szakág 
lenne a jövőben az intézmé-
nyen belül. A cél érdekében 
ezért a pécsi Jannus Panno-
nius Múzeummal közösen, 
együttműködési megállapo-
dás alapján egy régész mun-
katársat foglakoztatnának. 
Az igazgató hozzátette, a ré-
gész �zetése ugyan kiadást 
jelent majd, de a különböző 
építési munkálatok, illetve 
földmunkák során előírt 
régészeti szakvéleménye-
zésekből befolyó összegek 
ellensúlyoznák a régész al-
kalmazásával járó kiadáso-
kat. Így az minimum null-
szaldós lenne, de akár plusz 
bevételt is jelenthet az intéz-
ménynek – hangzott el.
A közelmúltban kérelem 
érkezett egy helyi vállalko-
zótól, aki a Tapolca hely-
ségnevet hűtő mágneseken 
és egyéb ajándéktárgyakon 
szerepeltetné. A testület ezt 
egyhangúlag engedélyezte 
számára. Dr. Iker Viktória 
jegyző elmondta, Tapolca 
város nevét, névhasználatát 
jogi személy, jogi személyi-
séggel nem rendelkező gaz-
dasági társaság, vállalkozó, 
bármely szervezet elneve-
zésében, szolgáltatásának, 
termékének megjelölésé-
ben, továbbá időszaki lap 
elnevezésében kizárólag a 
képviselő-testület engedé-
lye alapján veheti fel vagy 
használhatja. A közössé-
gi együttélés szabályainak 
megsértése, ha a szükséges 
engedéllyel nem rendelke-
zik a Tapolca nevet felhasz-
náló illető, ezért szankcióval 
is sújtható – mondta el kép-

viselői kérdésre válaszolva.
A vegyes ügyek keretében 
Dobó Zoltán polgármester 
egy városi tulajdonú bér-
lakás kiadásának okairól is 
szót ejtett. A polgármester 
élesen bírálta Horváth Gá-
bor képviselőt, aki “felje-
lentést” tett a tárgyban írt, 
Veszprém megye főispán-
jának címzett levelében. 
Az előzmény, hogy önkor-
mányzati bérlakásba köl-
tözhetett egy kétségbeesett 
tapolcai anya, akit a saját lá-
nya rendszeresen bántalma-
zott. Horváth Gábor azért 
emelt szót a felettes szer-
veknél, mert szerinte törvé-
nyesen nem kaphatott volna 
bérlakást az illető hölgy az 
önkormányzattól, hiszen la-
kástulajdonnal rendelkezik, 
ezt a kijelentést a polgár-
mester cáfolta.
Szóba került a vegyes ügyek 
keretében a Dobó lakótelepi 
OTP pénzautomata leszere-
lése is. Dobó Zoltán ebben 
a témában is Horváth Gá-
bort bírálta, aki a hivatalos 
csatornák helyett, azokat 
megkerülve Csányi Sándor 
OTP vezérigazgatót, a hon-
védelmi minisztert és dr. 
Navracsics Tibor minisztert, 
országgyűlési képviselőt is 
megkereste, hogy állítsák 
vissza az automatát. A pol-
gármester szerint elég lett 
volna megkérdezni az ügy-
ben az OTP helyi illetéke-
sét, ahogy ezt ő is tette. – A 
készpénzforgalom csökke-
nése, a bankkártyával tör-
ténő �zetések elterjedése 
miatt a tranzakciós számok 
az elmúlt másfél évben a 
minimum elvárást sem 
hozták a lakótelepi auto-
matánál, annak fenntartása 
veszteséges volt az OTP szá-
mára. Ugyanakkor a lakóte-
lepi kispostán van lehetőség 
készpénz felvételére– adott 
magyarázatot a megszűnés 
okaira Dobó Zoltán.
                             /Töreky L./

Elfogadták a városi cégek beszámolóit, eszközök 
beszerzésével támogatják a rendőrséget…

Szavaz a város képviselő-testülete                                Fotó: tl



Ez év januárjában a 
magyar kultúra nap-
ja alkalmából a Tamási 
Áron Művelődési Köz-
pontban megnyílt kiál-
lításon  láthattuk elő-
ször a tapolcai Horváth 
Róbert szobrász egyik 
szép alkotását, a Szent 
Korona mását, amelyet a 
művész akkor már az in-
tézménynek adományo-
zott. (Korábban, a Pető-
�-évforduló alkalmából 
egy, a költőről készített 
fejszobrot ajándékozott 
a művész az intézmény-
nek.) Barczáné Tóth 
Boglárka a Tamási Áron 
Művelődési Központ 
vezetője lapunknak el-
mondta, a szépen kidol-

gozott „tapolcai Szent 
Koronát” az augusztusi 
ünnepi napok alkalmá-

ból újra kiállítják, majd 
állandó helyet kap az in-
tézményben.  
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Tisztújító közgyűlést 
tartottak, majd aktuá-
lis témákat beszéltek át 
a tapolcai Kábítószer-
ügyi Egyeztető Fórum 
(KEF) tagjai június 26-án 
a TÁMK-ban. A tagság 
egyhangú döntése ered-
ményeként nem történt 
változás a szervezet élén.

A Kábítószerügyi Egyezte-
tő Fórum elnöke továbbra 
is Dobó Zoltán polgár-
mester, a KEF társelnöke 
Labovszky Tamara kö-
zösségszervező, szociális 
munkás lesz. A szervezet 
szakmai vezetői feladatait 
Magvas Zoltán és Pilter Ba-
lázs szociális, mentálhigié-
nés szakemberek, a titkári 
feladatokat pedig Hollósi 
Veronika, a polgármesteri 
hivatal titkárságának ve-
zető munkatársa látja el. 
A szavazást követően a 
szociális szféra, az iskolák, 
a rendőrség és az egész-
ségügy helyi képviselői az 
elmúlt hónapok tapaszta-

latait, a törvényi környezet 
várható változásait, a társ-
szervezetekkel folytatott 
további együttműködési 
lehetőségeket, a jelzőrend-
szer működését vették gór-
cső alá. Számos aktuális 
téma mellett szóba került 
az általános iskolás kor-
osztályt egyre jobban fe-
nyegető közösségi média, 
facebook, TikTok függő-
ség megjelenése, amelynek 
káros hatásait a pedagógu-
sok már egy ideje észlelik 
az iskolákban, az érintett 
tanulók viselkedésében és 
tanulmányi eredményeik 
romlásában. /tl/

Változatlan vezetőség

Viták nélkül támogatták az új-régi vezetőséget Fotó: tl

Balról Magvas Zoltán, 
Dobó Zoltán, Labovszky 
Tamara és Pilter Balázs
                                   Fotó: tl

Nyárköszöntő évzáró 
gálát tartott Tapolcán 
az Acro Dance SE, a Ta-
mási Áron Művelődési 
Központban, június 21-
én.

A táncosok 22 produkci-
óval készültek a szülők-
nek, ismerősöknek, akik 
kitörő tapssal fogad-
ták a táncos számokat. 
A legkisebb lurkóktól 
kezdve az iskolásokig, 
minden korosztály kép-
viselte magát ezen a 
programon, amely mo-
solyt csalt mindenki ar-

cára. Mindegyik szám 
után Egyed-Cseh Diána, 
az Acro Dance SE tapol-
cai vezetője bemutatta, 
valamint dicsérő szavak-
kal illette az adott csapat 
tagjait. 
A táncos csoportok so-
raiban a „régebbi” for-
mációk mellett, szerepelt 

még frissen, márciusban 
alakult is. A �nálé előtt 
az egyesület edzői is elis-
merést és ajándékot kap-
tak eddigi munkájukért. 
A műsor végén nagy 
ovációval köszönte meg 
a közönség a mozgalmas 
produkciókat./ks/fotó: 
dz, ks/

Évzáró
„Dance” est

A legkisebbek csalják a legtöbb mosolyt az arcokra

Állandó helyet kap a magyar korona

Véget ért a tanév, elbúcsúztak iskolájuktól a végzősök

A katolikus iskola végzősei, Patonai Szilvia igazgatóval Bajner Imre igazgató és a Batsányi nyolcadikosai

A Bárdos iskola udvarán sorokaznak fel a ballagók Idén is kék lu�kkal ért véget a tanév a Kazinczyban

Lezárult a 2023-24-es 
tanév, elballagtak a ta-
polcai végzős diákok, 
kitört a VAKÁCIÓ.
Június 28-án délután 
17 óra magasságában 
elbúcsúztak szeretett 
iskolájuktól a Tapolcai 
Nagyboldogasszony 
Római Katolikus Ál-
talános Iskola nyolca-
dikosai. A katolikus 
oktatási intézmény 
diákjai a templomban 
tartották meg a bú-
csúztató ünnepélyt.  
Egy órával később, 18 
órakor kezdődött az 
évzáró és ballagás a 
Tapolcai Bárdos Lajos 
Általános Iskola szék-
hely intézmény b en.  
Szombaton a reggeli 
órákban tartották a 
Kazinczy Ferenc Ál-
talános Iskola és a 
TBLÁI Batsányi tagin-
tézmény évzáróját.
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Állandó kiállítás nyílt a városi múzeum padlásterében
...Folytatás a címoldal-
ról...
Az új kiállítás a Magyar 
Géniusz Programhoz 
kapcsolódva, részben pá-
lyázati pénzből, részben 
Tapolca önkormányza-
ta által biztosított for-
rásokból valósulhatott 
meg – tudhatták meg az 
átadásra meghívott ven-
dégek dr. Décsey Sándor 
igazgatótól. Elhangzott, 
a cél már a kezdetektől a 
meglévő mellé egy újabb 
állandó kiállítás létre-
hozása volt, amelynek 
egyetlen lehetősége a 
múzeum padlásterének 
hasznosítása, az épület 
átalakítása volt egy új 
feljárat biztosításával. 
A Nemzeti Kulturális 
Alaptól elnyert mint-
egy 36 millió forint erre 
nem lett volna elég, ezért 
a város önkormányzata 
29 millió forinttal hoz-
zájárult a költségekhez. 
A szükséges munkálatok 
minden elemét helyi vál-

lalkozók végezték – tud-
tuk meg. – A már meg-
lévő 130 négyzetméteres 
kiállítótér másfélszeresé-
re bővült, illetve a pin-
cétől a padlásig immár 
három szinten tudunk 
kiállítási látnivalókat kí-
nálni – hangsúlyozta dr. 

Décsey Sándor, aki a te-
rem kialakítása mellett, 
a kiállítási anyagról is 
szót ejtett a város önkor-
mányzatának képviselői, 
a múzeumi szakma és a 
beruházás megvalósítói 
jelenlétében. – A kiállí-
tás koncepciója szerint, 
a 18. századtól, egészen 
a 21. századig, egy 75 
névből álló névsort ál-
lítottunk össze tizenöt 
szakmacsoportban. Va-
lamikori tapolcai orvo-
sok, művészek, pedagó-
gusok, helytörténészek, 
műszaki szakemberek, 
zenészek, zeneszerzők, 
színészek, sportolók, 
egyházi személyek ne-
vei merültek fel. Tapol-
ca ilyen szempontból is 
gazdag múltjából adó-
dóan, a kiválasztás rend-
kívül nehéz feladat volt, 
hiszen ha lehetőségünk 
engedte volna, akár két-
szer annyi tehetséges, 
saját területén kiváló he-
lyi kötődésű személyiség 

írott és tárgyi emlékei is 
bekerülhettek volna a 
múzeumi gyűjteménybe 
– hangsúlyozta az intéz-
mény igazgatója. Dobó 
Zoltán polgármester 
köszönetet mondott az 
intézmény vezetésének, 
a beruházásban résztve-

vőknek, majd arra kért 
mindenkit, hogy legye-
nek büszkék a kiállí-
tásra, úgy is, mint egy 
megvalósult kulturális 
beruházásra, de azokra 
is, akikről a kiállítás szól. 
– Fontos, hogy az utókor 
felismerje és elismerje az 
elődök tetteit, megőrizze 
emléküket és példaké-
pül állítsa a jelenkor elé 
– fogalmazott a polgár-
mester. A Magyar Vidéki 
Múzeumok Szövetsége 
képviseletében Ódor Já-
nos Gábor elnök nyitotta 
meg az állandó tárlatot, 
méltatva a Tapolcai Gé-
niuszai kiállítás létre-
jöttét. – Az MVMSZ je-
lenleg az ország egyetlen 
olyan szervezete, amely 
a Kárpát-medence 139 
vidéki kismúzeumát 
tömöríti. 2021-22-ben 
ezek a múzeumok hatal-
mas lehetőséget kaptak 
a Magyar Géniusz prog-
rammal, hiszen 3,5 mil-
liárd forintos támogatást 
vehetett igénybe a szféra. 
A program összesen 70 
időszaki és állandó kiál-
lítás létrejöttét és 30 ku-
tatási projektet tudott tá-
mogatni országosan. Azt 
gondolom, hogy a pályá-
zatok nyertesei nagyon 
komoly eredményeket 
értek el az általuk meg-
valósított projektekkel. 
A tapolcai pályázat sike-
re egy pillanatra sem volt 
kétséges, hiszen a helyi 
múzeumban folyó rend-
szerező és értékmegőrző 
szakmai munka önma-
gáért beszélt – mondta 
a szövetség elnöke, aki 

azt kívánta, hogy a kiál-
lítás töltse be azt a sze-
repét, amit megalkotói 
szántak neki, azaz mind 

a helyiek, mind a város-
ba látogatók megismer-
kedhessenek Tapolca 
történelmével, országos 
jelentőségű nagyságai-
val. A tapolcai múzeum 
történetét, a helyi mú-
zeumi munka múltját 
és eredményeit, a Ta-
polca Géniuszai állandó 
kiállítás anyagát végül 
Hangodi László mutatta 
be, immár a nagyközön-
ség előtt megnyitott új, 
igényes kivitelű padlás-
téri kiállítóterem falai 
között. A főmuzeológus 
egyebek mellett rámuta-
tott, a beruházással is a 
“tanító múzeum” jelleget 
erősíti az intézmény. – 
Arra tanít, hogy minden 
időben voltak ragyogó 
tehetségeink, ám amikor 
egy életút előtt tisztel-
günk, akkor fontos gon-
dolni a felnevelő háttérre 

is, az egyszerű tanítókra, 
a polgári iskolai tanárok-
ra, egyetemi mesterekre, 
akik egyengették a tehet-

ség útját. Mindez inspi-
ráló erővel bír a jelenkor 
számára, azzal a rácso-
dálkozással megaján-
dékozva a ma emberét, 
hogy ilyen kisvárosban 
mint Tapolca, micsoda 
nagyszerű pályaívek ke-
letkeztek – fogalmazott.     
                        /Töreky L./

A vitrinekben életrajzok, továbbá a kort és a szakmát tükröző tárgyak kaptak helyet

A kiállítótér átadásának pillanata az iskolamúzeumban

Ódor János Gábor elnök 
nyitotta meg a kiállítástNagyjaink és amivel a munkájukat végezték     Fotók: tl

Hangodi László főmuzeológus bemutatja a tárlatot



A Tapolcai Batsányi János 
Gimnázium 1956-ban 
érettségizett tanulói a bú-
csúzáskor azt énekelték: 
“Még visszatér a véndiák, 
viszontlátásra hát…”. Az-
óta szinte minden évben 
találkoznak Tapolcán. Dr. 
Molnár Sándor elmondta, 
Pál Zoltán és Szalai Tibor 
osztálytársaik hívó szavá-
ra a napokban is eljöttek, 
hogy találkozhassanak a 
68. évfordulón.

– Igaz, már csak tízen ér-
keztünk a két osztályból, 
az 53 főből. De így is jó 

volt találkozni, együtt len-
ni, felidézni a nem könnyű 
diákéveket. Hiszen a gim-
názium 1951-ben létesült, 
mi pedig egy évvel később 
érkeztünk ide, sok helyről. 
Akkor még kollégium sem 
volt, a szomszédos kultúr 
termeiben helyeztek el 
bennünket, meghagyva, 
hogy ágyneműt, törölkö-
zőt, egy váltás ruhát hoz-
zunk magunkkal. Mi, aki-
ket a pápai és a devecseri 
járás falvaiból tereltek ide, 
nehezen hagytuk el fal-
vainkat, családunkat. A 
környék falvaiból bejárók 

szerencsésebbek voltak, de 
hamar létrejött a kollégi-
um, aminek az építésében 
mi is részt vettünk. Gyor-
san megszerettük egymást, 
iskolánkat, tanárainkat, 
Széles Jenő igazgató veze-
tésével. Most is szeretettel 
emlékeztünk osztályfőnö-
keinkre, Varga Antalra és 
Puskás Istvánra, valamint 
a többi kedves tanárunkra. 
Mindenki elmondta most 
hogyan él, kiről tud vala-
mit. Jól esett a beszélgetés!
Jó volt lemenni a Malom-
tóhoz, ahova még az is-
kolából a szünetekben is 
leszaladtunk. Ugyanúgy 
úszkálnak a színes halak, 
csobog a malomkerék vize 

és gyönyörűek a tavi ró-
zsák. Újra így búcsúztunk: 
Viszontlátásra hát, két év 

múlva a 70. érettségi talál-
kozón! Adja Isten hogy így 
legyen! /tl, fotó: helyszíni/
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A Semmelweis-nap kitüntetettjei a szakma ünnepén
A város és a kórház szer-
vezésében zajló tapolcai 
Semmelweis-napi ünnep-
ség évről évre lehetőséget 
nyújt arra, hogy a város 
önkormányzata, a tapolcai 
Deák Jenő Kórház vezeté-
se és a Magyar Egészség-
ügyi Szakdolgozói Kama-
ra kitüntetésekkel ismerje 
el a helyi egészségügyben 
dolgozók munkáját és el-
hivatottságát. Idén is így 
történt. Az ünnepség hiva-
talos részét hagyományo-
san állófogadás követte a 
Tamási Áron Művelődési 
Központ földszinti aulá-
jában.

Dobó Zoltán polgármester 
köszöntőjében rávilágított 
az egészségügyben végzett 
munka nehézségeire, arra, 
hogy van mit megköszön-
nie a társadalomnak a gyó-
gyításból élőknek. – Akik 
megfelelő elhivatottsággal 
nap mint nap részt vesznek 
a gyógyításban, a betegek 
életének megmentésében, 

azokban nagyobb a bátor-
ság, a szorgalom, a szakmai 
alázat mint az átlagem-
berekben, akik leginkább 
elvárásokkal vannak az 

egészségügyben dolgozók 
irányába. Orvosok, nővé-
rek, mentősök járják meg 
azt az utat, amit mi nem 
tudunk, vagy nem akarunk 
megjárni. Ők azok, akik 
képesek túllépni saját szen-
vedéseiken, hogy másokon 
tudjanak segíteni – mél-
tatta az egészségügyiseket 
a város polgármestere, 
majd elismeréseket adott 
át. Posztumusz elisme-
résben részesült a város 
egykori háziorvosa Dr. 
Somogyi Sándor. A köz-
elmúltban elhunyt, kivá-
ló, sokak által szeretett és 
tisztelt egykori háziorvos, 
sportorvos Tapolca város 
lakosai érdekében végzett 
lelkiismeretes gyógyító te-
vékenységéért kapta meg 
az elismerő oklevelet. A ki-
tüntetést a laudáció elhang-
zást követően, özvegye, dr. 
Somogyi Sándorné vette át. 
Dobó Zoltán polgármester, 
Horváth Dezső kővágóőrsi 
polgármester és dr. Sza-
bó Tímea jegyző, dr. Király 

Tündének, a Kővágóörs, Sal-
föld, Kékkút “vegyes” házi-
orvosi praxisban, valamint 
a Tapolcai járás háziorvosi 
ügyeletében végzett lelkiis-

meretes gyógyító munkája 
elismeréséül adott át Sem-
melweis-napi kitüntetést. 
Elismerést vehetett át Ányo-
si Judit, a Tapolca 1. számú 
háziorvosi szolgálat körzeti 
nővére, Tóth Ferencné dip-
lomás ápoló, a Tapolca 2. 
számú házi gyermekorvosi 
körzet asszisztense, illetve 
Vágó Katalin Rozália, a Ta-
polca 3. számú gyermek-
orvosi körzet asszisztense. 
Elismerésben részesültek a 
Tapolcai Mentőállomás ju-
biláló dolgozói: Németh Ta-
más József mentő-gépkocsi-
vezető és Rozgonyi Tamás 
János mentőtechnikus, akik 
10 éve dolgoznak a men-
tőállomáson, illetve Király 
Zoltán mentő-gépkocsive-
zető, aki 15 éve dolgozik 
lelkiismeretesen a tapolcai 
mentőknél. Kitüntetéseiket 
a tapolcai polgármester és 
Szalai László, a mentőállo-
más vezetője adta át.
A Deák Jenő Kórház ki-
tüntetéseit Holczbauerné 
dr. Kollát Ildikó főigazgatót 
helyettesítő orvosigazgató, 
Dobó Zoltán polgármester 

és Zengői-Török Csilla ápo-
lási igazgató adta át az arra 
érdemesülteknek. Deák 
Jenő Emlékérem kitüntetést 
vehetett át dr.Vitus Ernő or-
vos. Kiváló munkájáért elis-
merésben részesült Eőryné 
Hegedűs Anikó, Tukacsné 
Németh Erzsébet, Péter-
Holczbauer Anita, Kellner 
Eszter, Nagy Eszter, Budai 
Zsolt és Takács Lászlóné.
A Magyar Egészségügyi 
Szakdolgozói Kamara ki-
tüntetéseit Baratiné Vén-
inger Gabriella, a Magyar 
Egészségügyi Szakdolgozói 
Kamara Veszprém Várme-
gyei Területi Szervezet El-
nöke adta át. Elismerést vett 
át Semmelweis-nap alkal-
mából Zengői-Török Csil-
la, Barka Károlyné, Fermos 
Lászlóné, Kiss Bernadett és 
Gálné Simon Henriett.
A Magyar Egészségügy 
Napja alkalmából szolgá-
lati elismerésben részesült 
Udvari Viktória (25 év), 
Czanka Adrienn (30 év), 
Szabó Rita (30 év), Buzás 
Józsefné (30 év), Takácsi 
Ágnes (30 év), Eőryné He-

gedűs Anikó (40 év), Takács 
Lászlóné (40 év) és Toronyi 
Tiborné (40 év).
Az ünnepség hivatalos ré-
szét hagyományosan álló-
fogadás követte a Tamási 
Áron Művelődési Központ-
ban, ahol Holczbauerné dr. 
Kollát Ildikó főigazgatót 
helyettesítő orvosigazgató 
mondott pohárköszöntőt, 
illetve méltatta Semmelweis 
Ignác szellemi örökségét. A 
tapolcai Semmelweis-nap 
idei kulturális fellépője Őri 
Jenő művésztanár, zongo-
rista volt. /tl/

A kórház kitüntetéseit Holczbauerné dr Kollát Ildikó 
főigazgatót helyettesítő orvosigazgató, Dobó Zoltán pol-
gármester és Zengői-Török Csilla ápolási igazgató adta át

Közös fotón a kitüntetett tapolcai és tapolcakörnyéki egészségügyi dolgozók

Dr. Vitus Ernő, Deák Jenő 
emlékérmet vehetett át

68 év után is visszatértek

Közel hét évtizede érettségiztek, mára tízen maradtak
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A tapolcai városi múze-
um – az elmúlt évek ha-
gyományait hűen követ-
ve – idén is csatlakozott 
az országos múzeumok 
éjszakája rendezvény-
sorozathoz. A szomba-
ti esemény érdekessége 
volt, hogy a futball iránt 
érdeklődők sem ma-
radtak szellemi táplálék 
nélkül. Előzmény: a né-
metországi foci Eb-hez 
igazította az esemény-
sorozat tematikáját a (fő 
támogató) Kulturális és 
Innovációs Minisztéri-
um.

A 2024-es tapolcai mú-
zeumok éjszakájára ér-
kezett érdeklődőket már 
17 órától Farkas Mihály 
gitárművész játéka fo-
gadta a múzeumkertben. 
Közben az épületben, az 
ódon falak között csalá-
dias hangulatú kézműves 
foglalkozások zajlottak, 
de sokak örömére előke-
rültek a népszerű óriás 
puzzle kirakók is. A leg-
inkább felnőtteknek szóló 
“gólpassz” témához lazán, 
vagy éppen szorosan kap-

csolódva négy előadást 
hallgathattak meg az esti 
órákban az érdeklődők. A 
partvonalon túl – Beszter-
ce vidéki templomsorsok 
címmel dr. Décsey Sándor 
a Wass Albert Könyvtár és 
Múzeum igazgatója mu-
tatta be a közelmúltban 
lezajlott erdélyi temp-
lomfelfedező útjának ta-
pasztalatait és tanulságait. 
Hangodi László főmuze-
ológus a hajdani tapolcai 
repülősök labdarúgó csa-
patának felkutatott törté-
netét osztotta meg hallga-
tóságával. Németh István 
Péter költő, műfordító, 
irodalmár pedig Tapolca 
60-as, 70-es évekbeli fut-
ball életének szemtanúja-
ként, leginkább személyes 

élményeiből állított össze 
egy gazdag és szórakoz-
tató előadást. Nagy vára-

kozás előzte meg Bognár 
Tamás élvonalbeli labda-
rúgó-játékvezető megje-
lenését. A téma termé-

szetesen a futball maradt, 
de úgy, azzal a bennfen-
tességgel, ahogy azt csak 
egy klasszis játékvezető 
tudja megmutatni ne-
künk. Az tapolcai múze-
umok éjszakája kiegészítő 
programjával idén a vas-
útrajongóknak kedvezett. 
Az alkalomra ugyanis ki-
nyitották a nagyközönség 
számára a vasútállomáson 
a 4-es Nohab torzójának 
ajtaját, illetve – immár 
új, végleges helyén – a 
vasútmodell terepasztal 
megtekinthetőségét is 
biztosították az érdeklő-
dők számára. Dr. Décsey 
Sándor igazgatótól meg-
tudtuk, az esemény prog-
ramjaira megközelítőleg 
300 látogató volt kíváncsi 
a két helyszínen szomba-
ton késő délután és este.
                            /Töreky L./

Gólpasszokban gazdag múzeumok éjszakája

Bognár Tamás játékvezető, mint előadó             Fotók: ds

Hangodi László a hajdani repülősök sportmúltjáról szólt 

A kézműves foglalkozás elmaradhatatlan program...  

A városi múzeum idén is csatlakozott az országos rendezvényhez

A Tapolca és Vidéke 
Református Társegy-
házközség kirándulást 
szervezett Erdélybe. 
– Kóródiné Demeter 
Orsolya református lel-
kipásztor és férje, Kó-
ródi István vezetésé-
vel Felsőháromszék és 
Brassó környékére láto-
gattunk el autóbusszal 
június 10-16-a között 
– tájékoztatta a Tapol-
cai Médiát Éderné Biczó 
Ibolya református gond-
nok, presbiter.

A résztvevő 50 ember 
kíváncsian várta a prog-
ram szerint felkeresendő 
városokat, magyar vonat-
kozású történelmi hely-
színeket. Szálláshelyük 
a Kovászna megyében 
található Alsócsernáton 
volt, ahol a hosszú utazás 
után jól esett a �nom me-
leg vacsora, majd a pihe-
nés. A program másnap-
ján Gelencét keresték fel, 
ahol az UNESCO Világ-
örökség részét képező ka-
tolikus templomot, majd 
a Szent Mihály-hegyi ró-
mai katolikus erődtemp-
lomot csodálhatták meg. 
Kézdivásárhelyen a Dr. 
Csiha Kálmán püspökről 
elnevezett Református 
Gimnáziumot az igazgató 
úr mutatta be az anyaor-
szági látogatóknak. Nem 
hagyták ki Brassót, a Fe-
kete templomot sem – 
ahova engedéllyel, belépő 
díj nélkül – beléphettek 
és elénekelték közösen 
a 25. zsoltárt. Szinaja 
városában, amely már 
Erdély és Románia hatá-
rán fekszik, a Peles kas-
tély meglátogatása volt 
a program. Ott csodál-
hatták meg a gyönyörű 
környezetben felépített 
román királyi rezidenci-

át. A feszített program-
jaik közé a lelkészasz-
szony még betervezte a 
Perkő tetején megtartott 
néptánctalálkozót is, 
ahol különböző néptánc-
csoportok mutatták be 
programjukat. – A ren-
dezvényen többek között 
a Ludas Matyiról készült 
táncjátékot is megtekint-
hettük. A Szent Anna-tó 
– mely vulkáni eredetű 
krátertó – szintén bele-
fért a programok közé, 

és említhetném még a 
prázsmári erődtemplo-
mot, a Brassó-pojanai 
felvonót is, ami a havasok 
csúcsára repített bennün-
ket. Felejthetetlen élmény 
marad a szekerezés az 
esztenára, ahol friss sajtot 
és ordát kóstolhattunk. 
Élményekkel teli utunk 
utolsó állomása Nagysze-
ben volt, ahol városnézés, 
majd a nap fénypontja-
ként egy �nom kávé várt 
ránk. Köszönet a szerve-
zésért lelkipásztorunknak 
és férjének akik a jó időt 
is megrendelték, hiszen 
a frissítő esők ellenére a 
nap is kisütött bárhova 
mentünk – számolt be 
a kirándulás részleteiről 
Éderné Biczó Ibolya. /tl/

Mesés hét a székelyek 
és szászok földjén

A brassói Fekete-templomnál készült a csoportkép

Felejthetetlen 
élmény maradt a 
résztvevő félszáz 
kirándulónak a  
a szekerezés az 
esztenára, ahol 
friss sajtot és
ordát is
kóstolhattak 
azok, akik 
szeretik 
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Olimpici Országos Baj-
nokságon vettek részt a 
tapolcai �atalok június 
23-án, Balatonfüreden. 

A Törpici Leány Párbajtőr 
Egyéni Idényzáró Verse-
nyén Bicsérdi Kamilla, míg 
Újonc Fiú Párbajtőr Egyé-
niben Klemens Barnabás 
is magyar bajnoki bronz-
érmes lett.
Kamillának 65 fős, Barna-
básnak - 2,5 év vívással a 
háta mögött - 114 fős me-
zőnyben sikerült kivívni a 
dobogós helyezést kiváló 
teljesítménnyel. 
Tarsoly Csanád, a 94 pár-

bajtőröző közül a hetedik 
helyen végzett a Serdülő 
Fiú Egyéni Bajnokságban, 
megszerezve ezzel a har-
madik érmet a Tapolca Ví-
vóklubnak.
Mindezeken túl összesí-
tettben Bicsérdi Kamilla, 
törpici kategóriában első 
helyen zárta az Olimpici 
GP 2023/2024. évadot.
Az érmek nem csupán a 
sikerek szimbólumai, ha-
nem a �atal sportolók által 
végzett kitartó munka, a 
felkészülés és a lelkiisme-
retes edzések kézzelfogha-
tó eredményei. /ks//fotó: 
bszn, Tapolca Vívóklub/

Érmesek az olimpicik

Jól sikerült az idei bajnokság a �atal párbajtőrözőknek

Bel- és külföldi rallysikerek

Dunántúli Technikai 
Sport (DTS) rally CUP 
második futamát indítot-
ták a Sümeg Ringen júni-
us 16-án.

A nyirádi sikerek után a 
Jánosi család itt is reme-
kelt: Jánosiné Havasi Ad-
rienn - Dts Time Attack 
1600+, Jánosi László - Dts 
2000, Jánosi Zalán Dusán 
- Dts Junior mini kategó-
riában ért el első helyezést.
A tavalyi év győztese, Vö-
rös Marcell - Dts 2000 
kategóriában második 
helyen végzett, míg az ösz-

szesítettben vezeti a baj-
nokságot.
A következő verseny 
Ádándon lesz megtekint-
hető július 20-án.
Csehországban folytató-
dott a Közép - európai 
CEZ Rallycross bajnok-
ság, Sedlcanyban, június 
15-16-án. Végh Tamás, az 
osztrák fuglaui győzelme 
után a második helyet sze-
rezte meg.
Jelenleg a tabella éléről 
készülhet a következő fu-
tamra, ami július 13-án 
kezdődik ugyanezen a 
helyszínen.  /ks/

Vörös Marcell autója és a jól kiérdemelt díj

Június 22-én családi na-
pot rendezett a TIAC 
Városi Sport Egyesület a 
városi sporttelepen.

Változatos programokkal 
készültek a szervezők, me-
lyek között légvár, 11-es 
rúgó verseny, felnőtt-gye-
rek meccsek, közös ebéd, 
dekázás és labdavezetés 
is szerepeltek. Dobó Zol-
tán polgármester köszön-
tőjében hangsúlyozta a 
sport és a sportos életvitel 
fontosságát, méltatta az 
egyesület szerepét a város 
életében. Ezt követően 
Rédli Károly, az egyesület 
elnöke beszélt a körzeti 
központ státuszvizsgálatá-
nak valamint a szezonnak 
a sikeres lezárulásáról, 
a soron következő nyá-
ri táborról, az utánpótlás 
kinevelésének lényegéről, 
majd köszönetét fejezte 

ki az egyesület tagjainak, 
illetve hozzátartozóiknak. 
Ezután a versenyzők dí-
jazása következett, majd 
folytatódtak a délutáni 
programok egészen estig, 
melyen az egyesület edzői 
is tanácsaikkal igyekeztek 

segíteni a versenyeken 
résztvevőket. 
A jó hangulatban telt ese-
mények végén egy közös-
séget egységgé formáló 
élményt is magukkal vi-
hettek a TIAC család tag-
jai. /ks/

Változatos programok a TIAC családi napján

Rédli Károly elnök díjat ad át a legjobbaknak

Világ- és Európa-bajnok izomzatok
HBPF és 13. WBPF (Test-
építő és Fizikai Sportok 
Világszövetsége) Európa 
bajnokságot rendeztek Bu-
dapest UP rendezvényté-
ren, május közepén. 

Scheiber Lizának sikerült - 
egy hétvége alatt - begyűj-
tenie az Európa-bajnoki 
aranyérem mellett az ötödik 
amatőr bajnoki címét is, 
ami enyhén szólva is bravú-
ros teljesítmény. 
A tavaszi szezon utolsó 
nagy testépítő versenyének, 

a Wabba Hungary világbaj-
nokságnak adott otthont 
június közepén az Angyal-
földi Sportközpont, Buda-
pesten. A hosszú felkészülés 
meghozta gyümölcsét: Bol-
la József érdemelte ki a Mr. 
World 2024 világbajnoki 
címet, példát mutatva ezzel 
minden korosztálynak. A 
Sport- és Egészségközpont 
trénerei megmutatták, hogy 
az életvitelszerű elkötelező-
dés nemcsak helyi, hanem 
európai és világszinten is 
csillogóan eredményes. /ks/ Bolla József Mr. Word 2024

X. Nyíltvízi Országos 
Bajnokságot tartottak a 
Maty-éri evezős pályán 
Szegeden, június 29-30-
án.

A legjobb nyíltvizesek - 
többek között Rasovszky 
Kristóf, Betlehem Dávid, 
Fábián Bettina - is részt 
vettek a kétnapos verse-
nyen. A párizsi olimpia 
előtt 4 héttel, a kb. 30 
fokos vízben úszhattak 
az i�abb korosztálytól a 
felnőttig. A �atalabbak 
1000, 1500, 5000, 7500 
m-en, míg a 18 év fö-
löttiek 10 km-es távon 
mérhették össze erejü-
ket. Magán a megméret-
tetésen túl a kihívást je-
lentő hátráltató tényezők 
ellenére is jól teljesített a 
tapolcai Németh Emília: 
5000 m-en nyolcadik, 

1500 m-en tizedik helyet 
sikerült elérnie. 
Ezzel az elhivatottság-
gal bebizonyította, hogy 
a szív és akarat felül tud 

emelkedni a nehézsége-
ken.
/ks/
/fotó: Magyar Úszó Szö-
vetség/

Versenyzők a „forró” vízben

Németh Emília 5000 méteren nyolcadik lett



A tapolcai Csizmazia Lász-
ló nyugdíjas mozdonyve-
zető az utolsó azok közül, 
akik üzemszerűen közle-
kedő gőzmozdonyokon 
szolgáltak Magyarorszá-
gon, majd átképezték őket 
a kor egyik legkorszerűbb 
dízel mozdonyának, a 
NOHAB-nak a vezetésére.

Talán megszállottság, ta-
lán nem, de a közel nyolc-
van éves vasutas még ker-
ti kiülőjét is ennek a ma 
már mozdonylegendának 
az ívelt, robosztus tetejé-
ből készítette el nemré-
giben. Hogy az építmény 
ne csupán a saját örömét 
szolgálja, egy kisebb át-
adási ünnepséget is szer-
vezett háza kertjében. 
Az eseményre meghívta 
aktív és nyugdíjas kollé-
gáit, ismerőseit is, hogy 
baráti, ugyanakkor szak-
mai társaságban tölthes-
sen el néhány kellemes 
órát. Csizmazia Lászlóról 
tudni kell, hogy 24 éves 
korában a 328.646-os pá-

lyaszámú, általa vezetett 
mozdony összeütközött 
a Dunántúli Kőolaj- és 
Földgáztermelő válla-
lat FD-96-63 forgalmi 
rendszámú, 12 tonna 
zúzott követ szállító Tat-
ra tehergépkocsijával. 
A tehergépkocsi a felis-
merhetetlenségig össze-
roncsolódva a mozdony 
alá szorult, a szerelvény 
kisiklott és az oldalára 
borult, a pálya 50 méter 
hosszban megrongáló-
dott. Később megállapí-
tást nyert, a tehergépko-
csi vezetője okozta a bajt 
�gyelmetlen vezetésével. 
A ma már 76 éves nyug-
díjas mozdonyvezető 
az esetre mint második 
születésnapjára tekint. 
Lapunknak elmondta, 
1970-ben már mint dí-
zelmozdony-vezető dol-
gozott tovább. Miután 
Tapolcára megérkeztek a 
Nohabok, a 009-esen járt 
még vagy öt évig. Moz-
donyvezető- pályafutása 
ezután gyakorlatilag vé-
get ért, külsős mozdony-
felvigyázó lett, ebből a 
beosztásból vonult nyug-
díjba 1997. decemberé-
ben. Emlékeiben a vasút 
ma is élénken él, szívesen 
emlékszik vissza pályafu-
tása legszebb és legnehe-
zebb napjaira is. 
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Nézzük a Malom-tavat online!

www.idokep.hu/
webkamera/tapolcatopart

NOHAB mozdonytetőből kerti kiülő

Csizmazia László (első sor, középen) és a kollégák

Emléklap is készült az al-
kalomra

Június 29-én, a Rozsdamarók Veteránjármű Egye-
sület felhívására idén 60-nál is több éltes korú, félt-
ve őrzött és ápolt füstölgő kincs érkezett Tapolcára, 
hogy gazdáik hódolhassanak szenvedélyüknek. Fo-
tónkon a sorrendben XXIV. Veteránmotoros talál-
kozó egy pillanatképe amely a 160 kilométeres túra 
startját örökíti meg a Bauxit sportpályánál. A lát-
ványos menet egyébként Sümeg felé vette az irányt, 
majd a nagykapornaki ebédet követően tértek visz-
sza a veteránmotorosok Tapolcára./tl/

Motorkerékpárok a múltból

2024. 06.29.
Henz Éva

Wildho�er Attila
2024. 06.29.
Papp Lívia

Magó Károly

Házasságkötés
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